



## DPAS bestyrelsesmøde

Sted: **Patologiafdelingen Aarhus**

Tidspunkt: **Fredag d.17.05.2024 kl.10.30-14.30**

Til stede: Trine, Helle, Marianne, Ann, Ulrik, Simon

### Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra online møde d 01.05.2024  
Referater ligger i folderen på bestyrelsessitet
2. Gennemgang af aktivitetslisten (alle)
3. Økonomi, inkl årsmøde regnskab (MW/alle) Gennemgået. Simon hører KK ang. regnskab for årsmødet 2024.
4. Årsmøde 2025 (alle) Til næste årsmøde ønsker, hvis muligt vi flere lokaler (til postersessioner), desuden afklaring af afstemningsfunktion i App'en. Mht. Inviterede foredrag foreslår TT at et af foredragene evt kan være ikke videnskabeligt, men med fokus på synlighed af specialet. Det kunne være fra kræftens bekæmpelse. Et emne kunne også være den nye sundhedsstruktur.
5. Udvalg (alle)  
Uddannelsesudvalg (ABM)  
Udvalg for molekylærpatologi (UK)  
Informatikudvalg (HK)  
Udvalg for kvalitetsudvikling (SLE)  
Udvalg for digital patologi (MW)  
FYPA (UK)
6. Specialistuddannelse for kliniske akademikere (alle) De nye bestyrelsesmedlemmer opdateres på forløbet. Derefter gennemgås version 3. Vi diskuterer flere generelle ting og detaljer, og vil udarbejde en kommentar til yderligere revision af målbeskrivelse mv. Vi skriver vores individuelle kommentarer med deadline d.10.06.2024 og samskriver på onlinemødet d.24.06.
7. Fordeling af arbejdsopgaver i bestyrelsen: Sekretær - ABM sørger for dagsorden og referat, iLE har kontakt til lægeforeningen.

8. Hvordan øger vi synlighed for specialet: Der er enighed om at få oprettet en linked in profil. Det foreslås at tilbyde at vi kan komme ud til patientforeninger og interesseorganisationer og fortælle hvad vi laver. Vi skal have nogle "ambassadører" vi kan sende ud og have lavet et grundmateriale at sende med. Vi vil gennem nyhedsbrevet opfordre medlemmerne til at komme med inputs til øget synlighed.
9. Evaluering af årsmøde 2024 inkl. GF: Generelt godt modtaget, men programmet var tæt og enkelte påpegede gentagne subgruppemøder lørdag formiddag. Postersession fungerede ikke optimalt. Sessionernes fremtidige format diskuteres på internatmøde. Orale præsentationer gik godt. Ifht. Subgruppemøder vil vi tilstræbe at rotere hvilke subgrupper der ligger lørdag formiddag. Desuden opråb fra nogle udstillere om, at det er dyrt at deltage ifht. Deres udbytte. Der forespørges mulighed for præsentationer. Der er enighed om at vi ikke ønsker industrisponsorerede præsentationer. De inviterede foredrag fik ros hele vejen rundt.
10. Hjemmesiden (alle) gennemgået
11. Årshjul (alle) næste gang
12. Nyhedsbrev TT arbejder på et nyhedsbrev som skal ud inden næste møde.
13. Udvalgsliste Simon opdaterer excelarket.
14. Meddelelser og evt.

Vel mødt!

